

Show Report 會議報告

- ✓ Over 300 trade visitors, delegates, associations, emergency management professionals and experts from 20 countries and regions:
Australia, Canada, China, Germany, Hong Kong, Indonesia, Ireland, Japan, Korea, Macao, Malaysia, New Zealand, Norway, Poland, Singapore, Taiwan, Thailand, United Kingdom, United Arab Emirates, United States of America
逾 300 來自 20 個國家及地區的专业訪客、代表、協會、應急管理專家，包括澳洲、加拿大、中國、德國、香港、印度尼西亞、愛爾蘭、日本、韓國、澳門、馬來西亞、新西蘭、挪威、波蘭、新加坡、台灣、泰國、英國、阿拉伯聯合酋長國、美國。
- ✓ AEMC has been supported by professional organizations and institutes including ASIS International Hong Kong Chapter, Business Continuity Institute BCI, International Association of Emergency Managers IAEM, Institute of Crisis and Risk Management ICRM, Korean Society of Disaster Information KOSDI, Korean Society of Disaster Medicine KSDM, Taiwan Association of Disaster Prevention Industry TADPI, the International Emergency Management Society TIEMS etc.
AEMC 獲得專業協會大力支持，包括國際保安協會香港分部、英國商業持續機構、美國國際應急管理協會、香港危機及風險管理學會、韓國災難資訊學會、韓國災難醫學會、臺灣防災產業協會、歐洲國際應急管理學會等。
- ✓ 80% of the audience found the topics covered in AEMC 2016 useful for themselves / their business
80% 的參會代表認同 AEMC 2016 演講題目有助他們業務發展。
- ✓ 98% of delegates would recommend AEMC to others.
98% 的參會代表會大力推薦 AEMC 給其他同業代表。
- ✓ 30 sessions have been presented concurrently during the 3-days program, including two panel discussions and three practical workshops by 33 speakers and experts from all around the world.
會議期間有 30 場專題講座包括 2 場專家討論及 3 個工作坊，總共有 33 位專家和演講嘉賓出席。
- ✓ Exhibition area with exhibitors from Australia, China, Ireland, Singapore, United Kingdom, United States of America.
展商來自澳洲、中國、愛爾蘭、新加坡、英國、美國。

Messages from Participants 參加者的話

Supporter 支持單位

Mr. Clay Tyeryar, Deputy Director of IAEM (USA)

美國國際應急管理協會副總監 Clay Tyeryar 先生 (美國)

"Thank you most sincerely for inviting IAEM to participate in AEMC. Not only have we met many interesting colleagues and heard new perspectives and topics on the program, we have begun a foundation to advance IAEM resources in Asia, with our continued collaboration."

"十分感謝 AEMC 組委會邀請我們參加這次會議，在現場不單遇到不少同行和收集到新的資訊，同時也為我們在亞洲地區開拓新的市場。"

Speaker 演講嘉賓

Ms. Amanda Sun, Emergency Planning Manager of Air China (China)

中國航空應急計劃經理 孫寧莉女士 (中國)

"By taking care of the people most affected, you will be taking care of your organization's future. Many thanks to the organizer for offering the platform for more than 30 professionals to share inspiring ideas in the fields of emergency response and business continuity."

"通過照顧最受影響的人士，你亦同時照顧公司的未來。非常感謝 AEMC 組委會提供這個平台讓 30 位專業演講嘉賓分享在危機應對和業務延續的獨特意見。"

Vertical Exhibition Services Co., Ltd 縱延展覽有限公司

Level 20, AIA Tower, Nos 251A – 301 Avenida Comercial De Macau, Macau 澳門商業大馬路 251A-301 号友邦廣場 20 樓
Tel 電話: (853) 8294 2435 Fax 傳真: (853) 8294 2399 電郵: info@AEMConference.asia 網頁: www.AEMConference.asia

Speaker 演講嘉賓

Mr. M. Fuad Sharuji, Head of Post Accident Office of Malaysia Airlines (Malaysia)

馬來西亞航空公司事故善後辦公室主任 **M. Fuad Sharuji 先生 (馬來西亞)**

"This Conference is beneficial not just for the Airlines' community, but in other industries as well, as it serves as a platform for sharing latest information, innovations and experience from other experts from various fields to help promote safety and security in the field of emergency management in the Asia Pacific region."

"會議不單對航空運輸業有幫助，同時對其他行業亦有得着。通過這個專業的平台專家們把最新的訊息、創新和經驗互相分享，促使亞太地區在應急和安全管理方面更邁前一步。"

Speaker 演講嘉賓

Ms. Elmarie Marais, Managing Director of GoCrisis (Australia)

GoCrisis 董事總經理 **Elmarie Marais 女士 (澳洲)**

"Thank you to the organizers for a great event. It was very rewarding to share ideas and important cross industry learnings with likeminded delegates and speakers."

"非常感謝主辦單位組織這個會議。能夠與跨行業的參會代表和演講嘉賓互相交流意見實在是非常值得。"

Delegate 專業訪客

Mr. Gary Geng, Operations Director of Administration of Airports, Ltd. (Macao)

澳門機場管理有限公司營運部總監 **耿亞軍先生 (澳門)**

"Although civil aviation is a highly regulated industry, we should always be vigilant and strive for the best practices worldwide to meet possible new challenges. The content delivered at AEMC 2006 has been very useful and inspiring."

"雖然民航是一個高度管制的行業，我們應經常保持高度警惕，以預防可能出現的新的挑戰。AEMC2016 所提供的資訊實在是非常有用和鼓舞人心。"